

巴基斯坦裔 PAKISTANI

來港歷史：巴基斯坦於1947年前為印度的一部分，在一百年前，已有巴基斯坦人到港定居，他們有些從事商業活動，亦有一些是軍人。

宗教：伊斯蘭教(亦稱回教)

語言：烏都語，部分人會說印度語

History in Hong Kong: Pakistan was part of India before 1947. Pakistanis have resided in Hong Kong for more than 100 years for business. Some of them were Soldiers.

State Religion: Islam

Language: Urdu; some can speak Hindi

婦女服飾 WOMEN'S COSTUME

Salwar Kameez 是旁遮普女性穿的傳統服裝。

它包括一條褲子(salwar)和一件外衣(kameez)。

傳統上，salwar褲子是長和寬鬆的版型，而腳踝上方的窄下擺會被縫製得像袖口。

The salwar kameez is a traditional outfit worn by Punjabi women. It comprises a pair of trousers known as the salwar and a tunic called the kameez.

Traditionally, the salwar trousers are tailored to be long and loose-fitting with narrow hems above the ankles that are stitched to look like cuffs.

小童&男士服飾 CHILDREN & MEN'S COSTUME

褲的上半部分較寬，底部較窄。kameez 是一件長襯衫或外衣。側縫（稱為 chaak）在腰線以下是打開的，這令穿着者可以更自由地活動。

The legs are wide at the top, and narrow at the bottom.

The kameez is a long shirt or tunic. The side seams (known as the chaak) are left open below the waist-line, which gives the wearer greater freedom of movement.

